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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 7 maart 2023 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 7 februari 2023 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 07 februari 2023. 

 

2. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Karlien Hoornaert (Vooruit) - 

Vervanging gemeenteraadslid Yara Bogaert (Vooruit)  + onderzoek geloofsbrieven, installatie 

en eedaflegging van de opvolger. 

Door gemeenteraadslid Karlien Hoornaert (Vooruit) werd het volgend agendapunt ingediend : 

 

Vervanging Vooruit-raadslid Mevrouw Yara Bogaert 

 

Gezien ons Vooruit-raadslid mevrouw Yara Bogaert heeft laten weten dat zij haar 

zwangerschapsverlof opneemt, zouden wij graag de vervanging agenderen op de gemeenteraad van 

7 maart 2023. 

 

Haar vervanging zal gebeuren door mevrouw Veronique Verack, en dit omdat volgende personen 

laten weten dat zij de vervanging niet zullen of kunnen opnemen. 

 

Dhr. Emmerson Dury – brief in bijlage 

Mevr. Emma Vilain – werknemer stad Wervik (onverenigbaarheid) 

Mevr. Kathy Gevaert – moeder raadslid Jens Ugille (onverenigbaarheid) 

Mevr. Christine Lecluse – verhuisd naar Kortrijk 

Dhr. Hannes Decorte – zoon van echtgenote raadslid Johan Deneut (onverenigbaarheid) 

Mevr. Darline Deprez – werknemer Woon- en Zorgbedrijf Wervik (onverenigbaarheid) 

Dhr. Gerdy Forrest – brief in bijlage 

 

 

 

3. Toelichting over e-inclusie - kennisname. 

Door de heer Pieter Garreyn wordt er een toelichting gegeven over het project Digitale inclusie, dat 

wordt uitgerold in Menen en Wervik. 

 

Bedoeling van dit project is om de digitale kloof te verkleinen en het nodige te doen om zoveel 

mogelijk inwoners mee te krijgen in het digitale verhaal. 

 

Er worden digipunten voorzien in : 

• Wervik : bibliotheek, lokaal dienstencentrum De Kim, buurthuis De Kier, stadhuis 

• Geluwe : bibliotheek, lokaal dienstencentrum De Spie 

 

In deze digipunten kunnen de inwoners met digitale vragen terecht.  Er zijn altijd toestellen en internet 

aanwezig.  In sommige digipunten kan men persoonlijke hulp vragen, een themasessie bijwonen of 

vorming volgen. 

 

Er wordt een vormingsaanbod georganiseerd en er worden ‘digimaten’ ingeschakeld.  Dit zijn 

vrijwilligers die mensen op weg helpen met hun smartphone, tablet of computer. 
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4. Reglement inzake het invoeren van een conformiteitsattest voor huurwoningen en voor 

kamerwoningen - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een reglement goed te keuren inzake het verplicht stellen 

van een conformiteitsattest voor huurwoningen en kamerwoningen. 

 

Door het invoeren van een verplicht conformiteitsattest voor alle huurwoningen beoogt de stad Wervik 

de kwaliteit van het woningpatrimonium op de private huurmarkt te verbeteren en een minimale 

basisveiligheid en minimumkwaliteit van alle huurwoningen te garanderen. 

 

5. Voordracht van een bestuurder met raadgevende stem in raad van bestuur van Leiedal - 

goedkeuring. 

Artikel 17 van de statuten van Leiedal bepaalt dat er vier door verschillende gemeenten aangeduide 

afgevaardigden als lid met raadgevende stem kunnen deelnemen aan de raad van bestuur van 

Leiedal.  Deze afgevaardigden zijn steeds gemeenteraadsleden, die in de betrokken gemeenten 

werden verkozen op een lijst waarvan geen enkele verkozene deel uitmaakt van het College van 

Burgemeester en Schepenen. 

 

Voor de periode vanaf eind mei 2023 tot eind mei 2025 zijn dit de steden Kortrijk, Wervik, Menen en 

de gemeente Anzegem. 

 

Gezien zowel de bepalingen Artikel 17 III van de statuten (genderevenwicht) als de huidige 

samenstelling van de raad van bestuur, dient de door de gemeenteraad voorgedragen kandidaat een 

vrouw te zijn. 

 

Tijdens de Algemene Vergadering van 31 mei 2023 zal de vergadering akte nemen van de voordracht 

door de gemeenteraad.  De bestuurder zonder stemrecht zal aan de raad van bestuur van Leiedal 

kunnen deelnemen vanaf de zitting van 31 mei 2023. 

 

6. Schenkingen aan Stad Wervik - definitieve aanvaarding - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de geschonken materialen aan het stadsarchief Wervik 

(erfgoedcentrum De Briekenmolen) definitief te aanvaarden.   Het betreft schenkingen die gebeurd zijn 

in het jaar 2022. 

 

We organiseren geen actief beleid rond schenkingen, maar faciliteren wel daar waar nodig. Met het 

stadsarchief trachten we ons vooral te richten op het stedelijk administratief archief, maar natuurlijlk 

staan we ook in voor het behoud en correct beheer van archief en objecten over Wervik, Geluwe, 

tabak en vuur, gerelateerd aan tabak. 

 

De schenkers zijn personen die er heel bewust voor kiezen om te schenken aan de stad Wervik. We 

nemen hiervoor onze verantwoordelijkheid en doen het nodige om dit met de beschikbare middelen 

systematisch te inventariseren op de daarvoor voorziene programma’s, aangeboden door de 

provinciale (archief) en Vlaamse (collecties) overheid. 

 

7. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadsleden Karlien Hoornaert (Vooruit) 

en Kristof Vandamme (CD&V) - Storten van een donatie van € 1.250,00 aan het Belgisch 

consortium voor hulporganisaties 12-12 in Syrië/Turkije. 

Door gemeenteraadsleden Karlien Hoornaert (Vooruit) en Kristof Vandamme (CD&V) werd het 

volgend aanvullend agendapunt ingediend : 
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Storten van een donatie van € 1.250,00 aan het Belgisch consortium voor hulporganisaties 12-12 in 

Syrië/Turkije. 

 

Gelet op volgende overwegingen : 

 

Op 6 februari 2023 werd het grensgebied tussen Syrië en Turkije opgeschrikt door zware 

aardbevingen.   Het dodentol is sindsdien maar blijven stijgen tot het meeste recente hallucinante 

cijfer van 50.000 doden. Duizenden mensen zijn dakloos en/of hebben medische hulp nodig.  De 

nodige hulpverlening en heropbouw zal grote inspanningen vergen.  Internationale solidariteit is hier 

op zijn plaats. 

 

Daarom wordt aan de Gemeenteraad voorgesteld om € 1.250,00 te storten op het rekeningnummer 

BE 19 0000 0000 1212 van het Belgisch Consortium voor hulporganisaties. 

 

BESLUIT, met xx ja-stemmen, xx neen-stemmen en xx onthoudingen : 

 

Artikel 1 : 

 

€1.250,00 over te maken op het rekeningnummer BE 19 0000 0000 1212 van het Belgisch 

Consortium voor hulporganisaties. 

 

 

 

8. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) - Parkeerproblematiek 

appartementen Leiekaai. 

Interpellatie gemeenteraad 7 maart 2023. 

Parkeerproblematiek appartementen Leiekaai 

 

Zoals jullie weten zijn er aanhoudende parkeerproblemen ter hoogte van de appartementen aan de 

Leiekaai.  

Meerdere buren kregen reeds een boete in de brievenbus omdat ze voor hun deur parkeren.  

Deze boetes werden door hen in vraag getrokken. 

Het moet zeker worden gezegd dat de burgemeester reeds meermaals ter plaatse kwam om de 

betrokken personen uitleg te geven en te luisteren. 

Ik wil mij niet uitspreken of het parkeren voor de deur nu al dan niet mag of niet maar wil toch graag 

meedenken aan een oplossing voor onze buurt. De reden dat sommige buren daar geparkeerd staan 

is omdat er gewoonweg geen plaats is om te parkeren.  

Als 27-jarige is een wandeling van enkele honderden meters nog te overwegen maar voor sommigen 

is die afstand gewoon te groot om te overbruggen. 

Bijna dagelijks is er geen plaats meer aan onze appartementen.  

Dit terwijl meerdere van mijn buren zelfs geen wagen hebben. Laat staan dat deze dat wel zouden 

hebben. Dinsdag heb ik uiteindelijk nog 1 plaats gevonden aan het allerlaatste gebouw langs het 

jaagpad. Indien dit niet het geval was heb ik geen idee waar ik mij zou parkeren.  

Want in de Speiestraat op zich is er ook niet zoveel plaats om extra wagens van niet-bewoners van de 

straat op te vangen. 

 

Is er een mogelijkheid om op het stuk dat nu nog niet aangelegd werd. Parkeerstroken te laten 

tekenen?  

Zo zijn we al zeker dat de ruimte die er is ook maximaal gebruikt kan worden om te parkeren.  

Meestal gaan er 2 à 3 plaatsen verloren door te ver van elkaar te parkeren.  

Het is dan misschien ook het moment om het volledige stuk aan te pakken zodat deze doorn in het 

oog eindelijk verdwijnt en de fietsers en wandelaars comfortabel hun rit langs de Leie kunnen 
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verderzetten. 

 

Is er een mogelijkheid om van de voortuintjes, indien de eigenaars dat willen, vb. Een meter in te 

nemen zodat er half op de weg, half in de voortuintjes kan geparkeerd worden?  

Zo zouden de hulpdiensten daar nog steeds kunnen passeren en worden er een paar extra, legitieme, 

parkeerplekken gecreëerd. 

 

Ik kijk alvast uit naar uw reactie en hoop dat we samen een oplossing kunnen vinden voor dit 

aanhoudende probleem. 

 

Jari Denorme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

 

9. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) : Tabaksbloem 

feestzaal of gebedzaal ? 

Interpellatie gemeenteraad 7 maart 2023 

Tabaksbloem feestzaal of gebedzaal? 

Een zestal maanden terug kwam ik tussen tijdens de gemeenteraad dat feestzaal de Tabaksbloem 

oneigenlijk gebruikt zou worden. 

Het is vergund als feestzaal of horecagelegenheid maar wordt oneigenlijk gebruikt. 

Welke stappen hebben jullie ondernomen om dit oneigenlijk gebruik een halt toe te roepen? 

Wat als er daar een ongeval of andere calamiteiten gebeuren? 

Graag hadden we daarover eens van gedachte gewisseld 

Sanne Vantomme 

N-VA gemeenteraadslid 

 

 

10. Interpellatie ingediend door gemeenteraadslid Meinert Vanneste (CD&V) - 

Vrijwilligersbeleid voor de stad. 

INT: Vrijwilligersbeleid voor de Stad 

Vorige week was het de officiële week van de vrijwilliger, maar al wie in verengingen actief is weet dat 

het eigenlijk iedere week de week van de vrijwilliger is. Vrijwilligers doen onze samenleving draaien. 

Denk maar aan de vrijwilligers in het vaccinatie-centrum, in de jeugdbewegingen, de 

mindermobielencentrale, verenigingen zoals Samana en Proper Wervik, het lokaal dienstencentrum, 

de woonzorgcentra, , noem maar op.. Chapeau aan hen allen! 

Als stadsbestuur moeten we blijvend onze appreciatie tonen voor vrijwilligers en hen op de best 

mogelijke manier begeleiden en ondersteunen. Zij zijn, net zoals onze medewerkers, onze 

ambassadeurs bij uitstek.  

Ik zou graag een oproep lanceren om werk te maken van een breed gedragen vrijwilligersbeleid. Over 

alle stadsdiensten heen moeten we gaan nadenken hoe we vrijwilligers kunnen inschakelen in onze 

werking, hen beter ondersteunen en appreciëren. Er zijn verschillende tools, zoals het online platform 

Give A Day dat ons nog beter zou kunnen ondersteunen hierin.  

Give A Day is een platform dat met de juiste digitale tools kan zorgen voor een geïntegreerd 

vrijwilligersbeleid. Via een vrijwilligerspunt kan de stad, maar ook onze verenigingen, nog sneller op 

zoek naar vrijwilligers. We kunnen er zo voor zorgen dat burgers elkaar meer beginnen helpen en een 

vrijwilligersvriendelijke stad worden. 

Ik had graag hierover eens van gedachten gewisseld in de gemeenteraad. 

Wat is er in de week van de vrijwilliger gebeurd naar de vrijwilligers toe? 

En welk beleid wordt er verder uitgezet om de vrijwilligers te ondersteunen? Kan dit in samenwerking 

met het woonzorgbedrijf bijvoorbeeld? Gaan we hier voor gebruik maken van bepaalde tools?  Wil het 
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stadsbestuur inzetten op tools zoals Give A Day als dit van meerwaarde kan zijn?  

 

Alvast bedankt voor de antwoorden, 

Vanneste Meinert 

 

 

11. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nele Leroy (Team 2030) – Sluikstorten 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte directeur, 

 

Graag wens ik hieronder vermelde vraag toe te voegen aan de agenda voor de gemeenteraad van 7 

maart 2023. 

 

De laatste tijd regent het opnieuw klachten over sluikstorten. 

Een hoge concentratie hiervan zit momenteel thv de Fobbestraat, Oude Beselarestraat en de 

Lindeboom waar laatst zelfs een wasmachine werd gedropt. 

 

Onze stad beschikt over 2 mobiele camera’s die voor dergelijke doeleinden perfect inzetbaar kunnen 

zijn. 

 

• Zien jullie een mogelijkheid om in deze buurt een periode zo’n mobiele camera te plaatsen ? 

• Wat is momenteel de algemene tendens volgens de diensten ? 

• Is er een zicht op het opgehaald aantal kilo’s zwerfvuil in het laatste jaar ? 

• Hoeveel GAS-boetes werden er het laatste jaar gegeven aan sluikstorters ? 

 

Met het oog op de grote lenteschoonmaak die er binnenkort aankomt, verneem ik ook graag wat jullie 

eigen doelen en acties zijn om het sluikstorters en het zwerfvuil tegen te gaan. 

Want zo’n grote schoonmaak zou eigenlijk niet nodig moeten zijn. 

 

Met dank voor uw antwoorden, 

 

Namens Team 2030  

(Open VLD, Groen, Positief Project) 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Nele Leroy (Team 2030) – Vastgoedinformatieplatform 

 

Geachte voorzitter 

Geachte directeur  

 

Graag wens ik hieronder vermelde vraag toe te voegen aan de agenda voor de gemeenteraad van 7 

maart 2023: 

 

Het Vastgoedinformatieplatform is een generiek gegevensdelingsplatform dat de uitwisseling 

van vastgoedinformatie mogelijk maakt.  

De verschillende aanvragers (waaronder voornamelijk vastgoedmakelaars en notarissen)  

zullen hiermee vastgoedinformatie kunnen verkrijgen via één eenvoudige weg in het kader 

van een verkoop of langdurige verhuur.  
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Dit platform verzamelt data uit de aangesloten, centrale bronnen waarna de bevoegde 

gemeente het dossier verrijkt via het platform en na een kwaliteitscontrole het dossier 

aflevert aan de aanvrager.  

Het verzamelen van informatieverplichtingen bij de verkoop van vastgoed zal zo dus digitaal 

en gecentraliseerd verlopen. Hierdoor wordt het volledige doorloopproces op gemeentelijk 

niveau een pak minder tijdrovend. Dit grootschalige digitaliseringsproject wordt gedragen 

door vijf belangrijke stakeholders, met name CIB Vlaanderen, Fednot, de VVSG, het Vlaams 

departement Omgeving en het Agentschap Informatie Vlaanderen. 

 

Vanaf oktober 2022 ging dit Vastgoedinformatieplatform van start voor notarissen en 

vastgoedmakelaars.  

Op 1 januari 2024 zullen aanvragen voor elk perceel in Vlaanderen via het platform verlopen. 

Vanaf dan zullen ook burgers en andere aanvragers terecht kunnen op het platform. 

Tegen die datum is het ook de bedoeling dat alle gemeenten hierop aangesloten zijn. 

 

Wekelijks wordt de lijst met gemeenten die het vastgoedinformatieplatform in gebruik nemen 

groter.  

Graag verneem ik wat de stand van zaken is binnen onze gemeente.  

Binnen welke termijn achten onze mensen het mogelijk om hiermee van start te kunnen 

gaan?  

 

Met dank voor uw antwoorden. 

Namens Team 2030 

(Open Vld, Groen, Positief Project) 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Amateurisme of niet ? 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad van 7 maart 2023. 

 

Vraag: amateurisme of niet ? 

Op 29/11 stelde ik de vraag of we op de gasparking niet tijdelijk geplastificeerde affiches konden 

hangen om de parking duidelijker aan te tonen daar bezoekers soms de verkeerde kant opreden. 

Schepen Tom Durnez antwoordde hierop dat hij het straatbeeld niet wenst te bevuilen met 

amateuristische affiches want jullie gaan immers voor kwaliteit. 

Inmiddels zijn we eind februari, een 5-tal maanden na de vraag, en zijn uiteindelijk de borden 

aangekomen, dit op het ogenblik dat men eigenlijk niet meer kan missen daar de straat richting 

steenakker afgesloten is. 

Maar enfin, ik kom terug op mijn amateuristisch voorstel: 

Want groot is mijn verbazing dat aan de Ooststraat nu een nadar staat met een bord Schoolstraat en 

daaronder een bordje met daarop een geplastificeerd papiertje uitgezonderd bewoners. 

Is zo een bord enkel amateuristisch als dit als voorstel komt vanuit de oppositie? 

Daarnaast wens ik nog een bijkomende vraag te stellen over het uitrijden van de gasparking aan de 

speldenstraat. Op de vorige raad stelde collega Sanne dat dit een gevaarlijk punt is mede door de 

bolle spiegel. 

Het is trouwens eigenaardig dat deze daar nog hangt daar Cd&V er een fervent tegenstander van 

was. 

Persoonlijk denk ik dat de uitrit daar enkel moeilijk is voor mensen die richting Komen willen rijden. 
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Daarom mijn vraag om dit eventueel uit te sluiten door een kwaliteitsvol verkeersbord te voorzien 

waardoor men enkel naar rechts de parking kan uitrijden. 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 

 

 

 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Beleidsvisie Impuls Wervik-

Menen 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad va 7 maart 2023. 

 

Vraag : beleidsvisie Impuls Wervik-Menen 

 

De fusie tussen SHM Deleie en SHM Impuls is inmiddels een feit. In het verleden kwamen directeur 

en voorzitter van Deleie hun visie en beleid voorstellen op een gemeenteraad. 

Met de nieuwe Shm zijn ook nieuwe bewindvoerders aangesteld. 

Het zou dus nuttig zijn om de Directeur en voorzitter van de nieuwe SHM uit te nodigen op een 

volgende gemeenteraad zodat ook zij hun beleid kunnen voorstellen aan de raad en waarbij wij 

eventuele vragen kunnen stellen. 

Kan men dit inplannen op 1 van komende gemeenteraden aub? 

 

Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Steve Dejan (Team 2030) – Nieuwe bushalte 

Ieperstraat 

 

Geachte voorzitter, 

Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende vraag toe te voegen aan de gemeenteraad va 7 maart 2023. 

 

Vraag : nieuwe bushalte Ieperstraat  

 

In de Ieperstraat te Geluwe is er een nieuwe bushalte aangelegd. Deze bushalte was vroeger aan de 

stelplaats van De Lijn zelf. 

Door het verplaatsen ven deze halte naar de Ieperstraat gaan kostbare parkeerplaatsen in rook op ter 

hoogte van de handelaars in de straat. 

Vanuit Unizo zijn hier ook ernstige bemerkingen rond en zou men deze halte terug op zijn 

oorspronkelijke plaats zien terugkeren.  

Daarnaast creëert men hierdoor een extra gevaarlijk punt waarbij voetgangers die de straat wensen 

over te steken, niet zichtbaar zijn van aankomende wagens wanneer men van achter de bus komt. 

Werd deze beslissing besproken in de mobiliteitscommissie? 

Was hier een consensus over?  

Wij hopen dat deze beslissing nog kan worden teruggeschroefd daar dit toch wel veel nadelige 

gevolgen heeft.    
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Alvast bedankt voor uw antwoorden. 

 

Steve Dejan 

Raadslid team 2030 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) – Organisatie EHBO-

opleidingen en streven naar Label hartveilige stad 

 

Vorige maand organiseerde de sportdienst enkele info-avonden rond EHBO, samen met het Rode 

Kruis.  Dit is als zeer zeer positief ervaren door alle deelnemers en sportclubs.  Hierbij vroeg ik me af 

of dit navolging zal krijgen. 

 

• Zal dit nog georganiseerd worden in de nabije toekomst en dit voor alle verenigingen of bij 

uitbreiding alle geïnteresseerden van de stad ?    

Daarnaast zag ik dat je via het Rode Kruis ook kunt gaan voor het behalen van het label “hartveilige” 

stad.  Hierbij geeft het Rode Kruis zelf een opleiding aan leden van verenigingen of inwoners.   

Het betreft een opleiding door het Rode Kruis specifiek rond het gebruik van AED-toestellen. 

Wij hebben op verschillende plaatsen reeds een AED-toestel hangen in onze Stad.  Een correct en 

snel gebruik ervan zorgt ervoor dat we de overlevingskansen van mensen met een hartstilstand 

kunnen verhogen. 

• Zijn er intenties om ook de samenwerking met het Rode Kruis voor het gebruik van AED-

toestellen op te starten ?   

 

Kristof Vandamme 

Gemeenteraadslid CD&V 

 

Vraag ingediend door gemeenteraadslid Jari Denorme (N-VA) – Aanleg bloemenweide 

graszone Leiekaai 

 

Enige tijd geleden ontvingen wij een brief in de brievenbus dat er een nieuwe bloemenweide zal 

worden ingezaaid op het bestaande grasveld. 

 

Na contact met enkele buren breng ik toch graag enkele opmerkingen over. 

 

1. Enkele inwoners betreuren toch dat de beslissing werd genomen zonder eerst een rondvraag te 

doen. De drempel is steeds groter om iets wat reeds beslist werd te proberen veranderen dan 

wanneer er zelf mee beslist kan worden vanaf het begin. 

Gelieve hier in de toekomst toch rekening mee te willen houden. 

 

2. Zal het volledige grasveld ingezaaid worden? In de zomer is het grasplein voor de inwoners toch 

ook een meerwaarde. Wanneer kinderen- en kleinkinderen op bezoek komen, kunnen zij hier spelen 

en toch binnen het zicht van de ouders blijven. Zelf maken wij ook meermaals gebruik van het 

grasveld om met vrienden en familie te badmintonnen, kubben ,picknicken… Persoonlijk zou ik het 

dan ook zeer jammer vinden moest er geen grasstrook meer overblijven tussen de bloemenweide en 

de aangelegde strook voor de hulpdiensten. 

Gaan de buren geen overlast hebben van insecten die een bloemenweide op zo’n korte afstand van 

bewoning met zich meebrengt? 

 

3. De inwoners zijn blij dat er een pad zal aangelegd worden. De afgelopen jaren was dit bij regenval 

vaak een vuile bedoening. De vrees is enkel dat dit voor mensen die minder mobiel zijn niet te beste 

ondergrond is. Is deze ondergrond een bewuste keuze? Zo ja, waarom? Mooi is het zeker en vast. 
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Jari Denorme 

N-VA raadslid 

 

 

 


